



Deltagere: Peter Vilain, Tove Andersen, Svend Larsen, Bent Cramer, Hanne Heilmann

Fraværende: Christian Roed, Lea Munch

1. Møde med Solcelleprojektet

Vi blev orienteret om projektet. Solcellerne er alle opsat. Inverterne er ved at blive sat op på loftet i alle opgange. Elmålerne i opgangene bliver skiftet i den nærmeste fremtid. Batteriet der skal samle vores strøm op er på vej og leveres i april. Derefter skal anlægget godkendes af kommunen.

Vi skal vælge hvem der skal levere og købe vores strøm. Der kommer et oplæg i slutningen af marts vi skal tage stilling til.

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt med nyt punkt 9 Ny hjemmeside

3. Opfølgning på sidste møde

Fugemanden er færdig. Der er ikke opdaget fejl i arbejdet.

De sidste terrasseoverdækninger fuges i løbet af foråret.

Ekstra tagrender på de sider hvor faldet er forkert, sættes i gang i foråret.

Vi får lavet et check af vores vinduer og terrassedøre, da flere klager over træk fra vinduer og terrassedøre.

Vi får indreguleret ventilation inden sommerferien.

4. Status fra driften

Joy laver en plantegning til Hallen og sætter den op i Hallen.

Asfalt ved 75 bliver udbedret når vejret er blevet meget bedre.



5. Biodiversitet i afdelingen

Vibo's biodiversitetsambassadør har været på besøg i afdelingen og har foreslået flere tiltag der kan fremme biodiversiteten i afdelingen. Vi har valgt at følge de fleste af forslagene som omfatter:

- 1) Lade hækken mod Islandshøjvej blive bredere og højere for at fugle mm. får et sted at bygge reder.
- 2) Lade græsset uden for hækkene vokse vildt for at der kommer flere vilde blomster som insekter og sommerfugle kan leve af.
- 3) Lade græsset på skråningen bag 72 og 77 vokse for at få flere vilde blomster.
- 4) Lave en kvasbunke bag carporte mod Islandshøjvej som fugle og pindsvin kan gemme sig i om dagen samt om vinteren.
- 5) Opgradere blomsterbede rundt om legepladsen så der er flere blomster.
- 6) Lade det store runde buskads mellem legepladsen og 78 vokse sig lidt højere for at fugle og andre dyr kan gemme sig i det.

Formålet med hele projektet er at der kommer flere insekter, sommerfugle, samt almindelige fugle i området.

Vi indkalder til en arbejdsdag for beboere og ser om der er nogen der vil hjælpe os ellers må vi betale os fra det.

6. Formanden orienterer

Intet.

7. Bestyrelsens rådighedsbeløb

Beløb ukendt.

Vi skal afregne med 101 og 102 for personalejulefrokosten.

8. Status på aktivitetsudvalget

Beløb ukendt.

Bent finder et sted vi kan spise inden Matador.

9. Ny hjemmeside

Vi har fået ny hjemmeside. Vi arbejder på at få den tilpasset til afdelingen. Referater fra bestyrelsesmøder, afdelingsmøder mm. vil fremover komme i VIBO appen.



10. Højtryksrenser udlån

Brugsanvisning skal laves færdig. Vi får lavet nogle plexiglasplader der kan skærme for underboens terrasser.

11. App eller hjemmeside til information ang. Bæredygtighed

Udsat til næste møde.

12. Grønne aviskasser

Vi fjerner den hvis den ikke bliver brugt.

13. Tæpperenser

Vi har købt en tæppe-/møbel-renser. Den kan lejes af beboerne for 200 kr. inkl. Sæbe.

14. Hærværk på parkeringsplads

Der har været 8 tilfælde af hærværk med ridsede biler på vores parkeringsplads. Desværre har gerningspersonerne haft tildækkede ansigter og vores videoovervågning har ikke kunne bruges.

15. Forslag/spørgsmål fra beboere

Intet.

16. Eventuelt

Intet.

Næste bestyrelsesmøde afholdes 9. april kl. 18 i Huset.